
Sölvesborgs brukshundklubb
Medlemsmöte

Datum: 2024-10-21
Plats: Klubbstugan i Sölvesborg kl: 18:30
Delges: Anslås på hemsidan, sociala medier och klubbstugan
15 personer närvarade

§1 Mötets öppnande

Ordförande Frida Elofsson hälsade medlemmarna välkomna och förklarade mötet öppnat.

§2 Fastställande av röstlängd

Enhälligt beslut om att avvakta i frågan till (om) votering blir aktuell.

§3 Val av mötesordförande

Frida Elofsson valdes till mötesordförande.

§4 Styrelsens anmälan om protokollförare

Rebecka Nielsen anmäldes som protokollförare.

§5 Val av två justerare tillika rösträknare

Sven Hemmingsson och Krister Henningsson valdes till justerare och tillika rösträknare.

§6 Beslut om närvaro- och yttranderätt

Samtliga personer som deltog i mötet hade närvaro- och yttranderätt.

§7 Fråga om medlemsmötet har blivit stadgeenligt utlyst

Medlemmarna är eniga om att medlemsmötet blivit stadgeenligt utlyst med hjälp av hemsida,

facebook samt information på anslagstavla.

§8 Fastställande av dagordningen

Dagordning godkändes och fastställdes.
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§9 Information från styrelsen

Frida berättar om styrelsens arbete.

Styrelsen har fått i uppdrag att sätta ihop en grupp för att arbeta med hallens vara eller icke

vara, tyvärr har ingen lämnat intresse så uppdraget kvarstår.

Projektansökningar och bidrag till klubben kommer att ansökas om.

En trimmer och mikro är inköpt.

En VM-fest är planerad för att fira klubbens VM guldmedaljör i rallylydnad.

Nyhetsbrev om vad som händer på klubben kommer börja skickas ut.

§10 Behandling av punkt 12c från årsmötet

Medlemmarnas förslag är att behålla nuvarande medlemsavgift.

§11 Ekonomisk rapport

Anton Karlström går igenom preliminär balans- och resultatrapport.

§12 Rapporter från sektorer

Aktivitetssektorn Johanna Hedlund berättar att den 28/10 kl 18.30 kommer det vara en

aktivitetsbana på klubben.

AnläggnningssektornMaria Nordstedt berättar att två fixardagar är genomförda.

HU Ingen information

IT/web Johanna Hedlund berättar att allt är lugnt.

Kökssektorn Johanna Hedlund berättar att sektorn är i stort behov av fler folk till sektorn.

Nose worksektornMarita Jönsson berättar att det är en kurs igång. Den 25-27/10 kommer

det att genomföras en jubileumsfestival i Blekingedistriktet.
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Rallylydnadssektorn Sofie Andersson berättar att två kvällstävlingar kommer att genomföras

i hallen i höst. Önskar också fler folk till sektorn.

Brukssektorn Anton Karlström berättar att det är två tävlingar kvar i höst 27/10 sök

lägre-högre-elit och 3/11 spår lägre-högre. Gemensamma träningar genomförda i distriktet för

att försöka få igång bruksträningarna.

RUS Rebecka Nielsen berättar att tre dagar är genomförda i år och det återstår två dagar. Det

har varit ganska låg efterfrågan på MH i dagsläget.

Tävlingssektorn Rebecka Nielsen berättar att ett möte kommer att hållas för att planera 2025

års tävlingar.

Tjänstehundssektorn Patrullhunds SM i Olofström är genomfört.

Utbildningssektorn Marita Jönsson berättar att flera kurser har hållts så som semesterrally,

valpkurs, rallylydnadskurs med inriktning mot tävling, allmänlydnad 1 och 2 samt en nose

work kurs. Klubben uppmanar sina medlemmar att hålla kurser.

§13 Övriga frågor

Verksamhetskonferens 17/11 i Ronneby - klubben önskar att få in förslag till vad vi vill göra

med pengarna från SM-fonden, alla idéer är välkomna.

Blekingedistriktet kommer att arrangera SM 2026 som kommer att arrangeras den 29/7-2/8-26

§14 Mötets avslutning

Ordförande Frida Elofsson tackade för visat intresse och avslutade medlemsmötet.
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Justeras

Ordförande Frida Elofsson Protokollsekreterare Rebecka Nielsen

Justerare Sven Hemmingsson Justerare Krister Henningsson
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